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Bij de Voorjaarsnota is, in het kader van noodzakelijke bezuinigingen over de totale breedte van het gemeentelijk 
takenpakket, bekeken wat gemeentelijke, en dus verplichte, taken zijn en wat niet. 
 
Sinds 1987 heeft onze gemeente een stedenband met Krasnogorsk. De intenties van de stedenband waren: 

- het leveren van een bijdrage tot versterking van de vrede en van het begrip tussen oost en west; 
- bevordering van de samenwerking in de geest van onderling begrip en de bereidheid elkaar te 

helpen en van elkaar te leren; 
- te trachten in zoveel mogelijk sectoren van het maatschappelijk en culturele leven betere 

voorwaarden te scheppen, welke de ontwikkeling van de uitwisselingen en versterking van alle 
passende samenwerkingsvormen mogelijk maken. 

Ondanks verschil in schaalgrootte van beide gemeenten is een goede relatie ontstaan en zijn de beoogde 
effecten bereikt. 
 
De intenties en belangen van de betrokken gemeenten zijn in de loop der jaren steeds meer uit elkaar komen te 
liggen. Door Krasnogorsk is meer het accent naar een economische relatie en het ontwikkelen van economische 
projecten verschoven. Daarbij wordt gedacht aan een schaalgrootte van de provincie (midden) Brabant. Vanuit 
Goirle wordt meer gehecht aan het ideaal van vriendschappelijke betrekkingen en de oorspronkelijke intenties 
van de stedenband.  
In 2006 heeft uw raad besloten dat, mede gelet op het tanende draagvlak, er geen ruimte is voor uitbreiding 
van de ambtelijke capaciteit noch voor uitbreiding van de financiële middelen. 
De huidige situatie noopt tot een actuele afweging van belangen. 
 
In het kader daarvan wordt in uw raadsvergadering van 18 september a.s. een voorstel besproken over het 
voortbestaan van de stedenband. Voorafgaand daaraan heeft burgemeester Rijsdorp met de Stichting Goirle-
Krasnogorsk over dit voornemen gesproken. Tijdens haar bezoek aan de stad Krasnogorsk van 7 tot en met 9 
september zal burgemeester Rijsdorp nog persoonlijk spreken met de burgemeester van de regio Krasnogorsk. 
Het onderwerp van het gesprek zal zijn de stedenband.  
De uitkomst van dit gesprek zal aan uw raad worden aangeboden ten behoeve van uw beraadslaging op 18 
september. 
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